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INTERPELACJA 
 

w sprawie: Wycinki drzew w Lasku Marcelińskim w Poznaniu. 

 
 
 Szanowny Panie Prezydencie, 
 

W ostatnim czasie mieszkańcy skarżą się, na znaczącą wycinkę drzew w Lasku Marceliń-

skim. 

W związku z tych chciałbym zapytać ile drzew zostało wyciętych, dlaczego i czy przewi-

dziana jest dalsza wycinka? 

 

 

 

Z wyrazami szacunku, 
Bartłomiej Ignaszewski 


